

第八週 學校聯絡事項

1. 本週**期中考**，請學生們準備。
2. 本週有**學生商店**，請學生攜帶 coupon。2024學年的coupon可使用至 12/20/2025。
3. 本學年度硬筆寫字比賽已於十月十一日圓滿結束，並於十月十八日特別邀請林淑美女士、傅永康先生、樓毅雄先生(依姓氏筆劃排列)擔任評審。並將於週日(10/26)上午十時在北郡文教中心頒獎。各組得獎名單如下：

組別	第一名	第二名	第三名	佳 作
高級組	張詠晴	朱康妮、林昌宏	施曉晴、余凱莉	陳樂山、梁昀晶、吳映瀾
中級組	陳奕綾	宋美禾	陳詠晴	蔡惟茵
初級組	曾亦延	劉誌霖、莊子萱	吳奕琳、藝 林	陳可恩、蔡惟涵、李承昊
幼稚組	黃昭美	邱珂蕾	譚壹心	潘以恆

4. 校園安全注意事項：
 - 9:30-12:00, 學校大門會關上，請家長由辦公室703進入學校。
 - 請隨手將學校的大門**關上**，避免陌生人進入校園。
5. 歡迎加入北郡團隊，請有興趣的家長填寫**教師申請表**、**行政團隊意願表**。
6. 年刊封面設計徵稿中，12/21/2025截止。**點此查看徵稿規則和報名表**。
7. **新春園遊會學生司儀徵選開始**。歡迎有興趣的學生在**10/26前完成報名**。面試日期 **11/1**。
司儀報名表請點此
8. 本週六**武術社團**和**成人太極社團**上課。
9. 上學期學生社團(武術社及扯鈴社)持續招生中，時間為週六早上8:45-9:15。
如有問題請email社長林昌宏: tshuck2156@gmail.com

Week	1	2	3	4	5	6	7	8	9	10	11	12	13	14	15
北郡社團 2025-26	8/30	9/6	9/13	9/20	10/4	10/11	10/18	10/25	11/1	11/8	11/15	12/6	12/13	12/20	1/10
武術 Martial Art						V	V	V	V				V		
扯鈴 Chinese Yoyo										V	V	V		V	V
成人太極 Adult Tai Chi								V	V	V	V	V	V		

- 武術社報名連結: <https://forms.gle/9MfRoFJbtajC4hu16> (含兒童防身術)
 - 扯鈴社報名連結: <https://forms.gle/ddasw2MNpFF6Hh4i8>
10. 成人太極課時間為週六早上9:30-10:30, 日期如上表。由康蕾老師親自授課。
課程內容包含氣功: 八段錦、五禽戲、易筋經、太極扇。
如有任何問題請 email 至 viceprincipal2@sdcca-nccs.org
 - 成人太極課報名連結: <https://forms.gle/kYCKJ4SwX3vvHxu29>



家長會 PTA 事項:

- 志工機會

→ 請透過我們的 [SignUpGenius link](#) 瀏覽目前的志工機會。本學期將持續新增更多志工需求, 請記得定期查看, 以掌握最新的參與方式!

近期學校活動: (參考學校[全年行事曆](#))

- 10/26(星期日) 漢字文化節展覽開幕 及 寫字比賽頒獎 10AM @ 文教中心
- **2025 漢字文化節書畫葫蘆篆刻展**
日期: 10/26 - 11/1, 地點: 北郡文教中心 9888 Carroll Center Road, Suite 122 San Diego, CA 92126
展覽包含書法、國畫、葫蘆雕刻、篆刻印章、以及寫字比賽獲獎作品。[點此觀看活動海報](#)。
- 11/1 **萬聖節活動(日期更動)**
- 11/8 拍班級照; PTA新年園遊會準備會議

華語文學習中心(TCML)事項:

- 10/26 (日) 11am - 1pm 於文教中心 (9888 Carroll Centre Road, Suite 122, San Diego, 92126) 舉辦 **手搖飲品嘗活動**, 現場同時有**2026年春季班招生說明及報名優惠**。歡迎有興趣的朋友共襄盛舉!
- 秋季成人班持續招生中。有意報名或試課, 請聯繫: <SDTCML@sdcca-nccs.org>
- 臉書不定期更新, 歡迎追蹤分享!  [NCCS Taiwan Center for Mandarin Learning](#)

社區活動:

- SDCASEA中華科工會提供 2025十二年級獎學金[scholarship award](#)以及[assistantship award](#), 截止日為10月31日。
- 國北教華語文中心舉辦「[2026冬季海外兒童及青少年華語冬令營](#)」
 - 參與對象: 6-15歲對華語有興趣之海外學童(依程度及年齡分班)
 - 報名截止日期: 即日起至額滿為止。
 - 詳情請見 [簡章](#)、[第一梯次報名表](#)、[第二梯次報名表](#)。

聯絡我們:

 電子信箱(校務): info@sdcca-nccs.org 家長會: pta@sdcca-nccs.org

 臉書: [San Diego North County Chinese School](#)

 各項內容詳情請見[學校網站](#)或[Gradelink](#) School News

學生姓名 (Student Name): _____ 家長簽名 (Parent Signature): _____

Week 8: Weekly Bulletin

- 10/25 **Midterm exam**.
- 10/25 **Student store**. Please bring coupons. Coupons from last school year can be used until 12/20/2025.
- The Handwriting Contest successfully concluded on 10/11. Three judges evaluated entries on 10/18. The award ceremony will be held on 10/26 (Sunday) 10AM at SDCCA Learning Center. Congratulations to all winners.

Group	1st Place	2nd Place	3rd Place	Honorable Mention
Advanced	Hannah Chang	Kani Chee, Thomas Shuck	Madeline Sy, Kylie Du	Jasper Chen, Christina Liang, Eleanor Wu
Intermediate	Elaine Chen	Amber Song	Janelle Chen	Esme Tsai
Junior	Alden Tsang	Andrew Liu, Zi Xuan Chuang	Irene Wu, Marie Tanaka	William Chen, Vera Tsai, Enric Lee
Beginner	Ava Wong	Chloe Chiu	Yixin Tan	Benson Pan

- Campus Safety Notes:
 - 9:30-12:00: BMMS main gate will be closed. Please use office Room 703 to enter the campus.
 - Please keep the gate **CLOSED** during the school time.
- Welcome to join the administration team. Please fill out the online interest form for [staff](#) and for a new [teacher](#) application.
- Yearbook cover design contest registration has started. [Click here for contest rule and registration form](#).
- Chinese New Year Carnival emcee application has started**. Please [register](#) by 10/25. The interview is scheduled on 11/1. Details will be sent to applicants.
- Martial Art Club** and **Adult TaiChi Club** are happening this Saturday.
- Chinese Yoyo club and Martial Art club registration continues. The club meets on Saturday morning from 8:45 to 9:15AM. See the table below for the full schedule.
Questions? Email the club president Thomas at tshuck2156@gmail.com

Week	1	2	3	4	5	6	7	8	9	10	11	12	13	14	15
北郡社團 2025-26	8/30	9/6	9/13	9/20	10/4	10/11	10/18	10/25	11/1	11/8	11/15	12/6	12/13	12/20	1/10
武術 Martial Art						V	V	V	V				V		
扯鈴 Chinese Yoyo										V	V	V		V	V
成人太極 Adult Tai Chi								V	V	V	V	V	V		

- Martial Art club: [click for registration form](#) (The program includes self-defense for kids.)
 - Chinese Yoyo club: [click for registration form](#)
- Join the Adult Tai Chi Club with Ms. Kang Lei (康蕾老師) on Saturdays from 9:30 to 10:30 AM. See above for the full schedule. Instruction includes Qigong: **Baduanjin** (Eight Brocades), **Wuqinx** (Five Animal Frolics), **Yijinjing** (Muscle-Tendon Changing), and **Tai Chi Fan**.



Questions? Email viceprincipal2@sdcca-nccs.org

- Adult Tai Chi club registration form: <https://forms.gle/kYCkJ4SwX3vvHxu29>

PTA Announcement

- Volunteer Opportunities
 - ➔ Explore current volunteering opportunities through our [SignUpGenius link](#). New opportunities will be added throughout the semester, so be sure to check regularly for the most up-to-date ways to get involved!

Upcoming Events (check [School Calendar](#))

- 10/26(Sunday) Handwriting contest award ceremony at SDCCA Learning Center
- **2025 Chinese Art Exhibition – Chinese calligraphy, traditional painting, gourd carving, seal engraving, and award-winning works from the Handwriting Contest.**
Date: October 26 – November 1
Location: NCCS Learning Center, 9888 Carroll Center Road, Suite 122, San Diego, CA 92126
[Click here to view the event flyer](#)
- 11/1 **Halloween event by PTA (date changed).**
- 11/18 Class picture day; PTA meeting for Chinese New Year prep.

TCML (Taiwan Center for Mandarin Learning) Events:

- On Sunday, October 26, from 11am to 1pm, a **Bubble Tea Tasting** event will be held at the Learning Center (9888 Carroll Centre Road, Suite 122, San Diego, 92126). There will also be an **admission information** booth and special **enrollment discounts for the Spring 2026 semester**. Everyone who's interested is welcome to join!
- Ongoing enrollment is available for our adult Mandarin class. To register or request a trial class, please email [<SDTCML@sdcca-nccs.org>](mailto:SDTCML@sdcca-nccs.org).
- Follow us on Facebook for updates!  [NCCS Taiwan Center for Mandarin Learning](#)

Community Events:

- SDCASEA provides three [scholarship awards](#) and one [assistantship award](#) for 12th graders now. All deadlines are 10/31/2025.
- The National Taipei University of Education Mandarin Language Center "[2026 Mandarin Winter Camp](#)"
 - Applicant: Overseas children aged 6-15 interested in learning Mandarin (by degree and age)
 - Application Deadline: From now until full.
 - See details at [brochure](#), [Registration link for Session 1](#), [Registration link for Session 2](#).

Contact Us:

- Email (NCCS): info@sdcca-nccs.org PTA: pta@sdcca-nccs.org
- Facebook: [San Diego North County Chinese School](#)
- Updated News on [School Website](#) or [Gradelink](#) School News

學生姓名 (Student Name): _____ 家長簽名 (Parent Signature): _____